
Onderwerp: Verzoek aan commissie MER facultatief 
 
 
Geachte Burgemeester, Wethouders en raadsleden, 
 
Op 4 juni zal er een Bestuurlijk Overleg Leefomgeving plaatsvinden over 
Powerport Moerdijk-Geertruidenberg.  
Tot nu toe lijken Natura 2000 en leefomgeving ondergeschikt aan alle 
projectplannen.  
In de gemeente Borsele spelen gelijksoortige zorgen voor de 
leefomgeving.  
De commissie MER heeft hierbij opgemerkt dat er aandacht moet zijn 
voor de optelsom milieueffecten bij al de ontwikkelingen. 
https://www.borsele.nl/commissie-mer-heb-aandacht-voor-optelsom-
milieueffecten-380-kv-verbinding-met-zeeuws-vlaanderen-en-andere-
ontwikkelingen 
 
Als bevoegd gezag kunt u een adviesverzoek hierover vragen bij 
Commissie MER facultatief.  
Deze commissie kan de samenhang van alle plannen beoordelen in het 
Amergebied en Slikpolder.            
Ook de plannen van RWE op hun bedrijfsterrein zouden hierin dan 
meegenomen moeten worden. 
 
Het verzoek aan de commissie is om alle plannen in samenhang te 
beoordelen.  
Hierbij zouden ook de mobiliteit-, transporteffecten tijdens en na de bouw 
in meegenomen moeten worden, maar ook waterveiligheid. 
 
Het verzoek is om op 4 juni bij de gesprekken met de overheid en 
provincie een aanbeveling hiervoor te doen, zodat de gevolgen voor de 
leefomgeving (mens en natuur) tijdig inzichtelijk zijn. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Secretaris 
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